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Via deze memo wil ik u graag informeren over de Voedsel1000. Dinsdag 19 

februari was de eerste bijeenkomst van de Voedsel1000: de Voedseltop. Middels 

deze Statenmededeling zijn de Staten in november 2018 geïnformeerd over de 

Voedsel1000. 

 

Wat maakt een toekomstbestendig voedselsysteem belangrijk voor Noord-Brabant? 

Wat moet er gebeuren om het Brabantse voedselsysteem toekomstbestendig te 

maken? En wat kun jij hier zelf aan bijdragen? Dit waren de eerste drie vragen die 

de deelnemers van de Voedsel1000 19 februari kregen na hun ontvangst in 1931 

Congrescentrum, in ‘s Hertogenbosch. Ruim 400 Brabanders - van boer tot burger - 

spraken met elkaar over de toekomst van het voedselsysteem.  

 

Sfeerbeeld van de dag 
Ik ben zeer te spreken over de groep deelnemers, die bestond uit Brabanders met 

allerlei achtergronden: boeren, mensen van natuurorganisaties, burgers die 

betrokken zijn bij of geïnteresseerd zijn in voedsel, enkele statenleden en diverse 

personen uit het maatschappelijk middenveld. Er is een goede dialoog gevoerd met 

elkaar en aan de verschillende tafels was veel betrokkenheid bij het onderwerp 

voedsel en landbouw te merken.  

Op een interactieve manier werd duidelijk wat de deelnemers de belangrijkste 

thema’s rondom voedsel vinden:  
1. Bewustwording 

2. Educatie 

3. Circulair 

4. Vertrouwens/balans/eerlijk 

5. Lokaal 

6. Gezondheid 

7. Volhoudbaar 

8. Innovatie 

 

Vervolgens gingen de deelnemers in groepen aan de slag met het thema wat het 

meest aansprak. Aan het einde van de dag stemden alle deelnemers op de 

gemaakte voorstellen. De drie ideeën met de meeste stemmen: 

1. Eerlijke voedselketen  

2. Kringlooplandbouw in vijf jaar 

https://www.brabant.nl/download?col=bestact&qvi=1013847
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3. Eerlijke prijs om circulariteit te bevorderen 

Op www.voedsel1000.nl zijn alle presentaties terug te vinden. 

 

Voor een filmpje van de dag, klik hier.  

 
Het vervolg 
De Voedsel1000 stopt niet na 19 februari. Met de opgedane inspirerende ideeën 

en voorstellen van de Voedseltop, staat alles alweer in de startblokken voor het 

vervolg: het Voedselforum.  

Het Voedselforum bestaat uit drie avondbijeenkomsten, waarbij deelnemers van 19 

februari hun concepten uitwerken tot concrete plannen. Een kleine 300 deelnemers 

van de Voedseltop hebben zich aangemeld voor het vervolg. 

 

Op www.voedsel1000.nl kan iedereen meedoen met het Voedselforum. Hier 

worden de voorstellen verder uitgewerkt en kan iedereen gedurende de periode van 

het Voedselforum, vragen stellen aan, of reacties achter laten op andere 

Brabanders. Alle reacties worden verzameld en meegenomen naar de Voedselforum 

bijeenkomsten.  

 

Voedselbesluit 
Op zaterdag 15 juni is de afsluitende bijeenkomst van de Voedsel1000: de 

Voedselraad. Hiervoor worden alle deelnemers van de Voedseltop uitgenodigd.  

Gezamenlijk beoordelen zij de voorstellen die in het Voedselforum zijn gevormd. 

Sommige voorstellen worden aangenomen, anderen niet. Geïnteresseerden die niet 

aanwezig waren op 19 februari zijn ook welkom, zij hebben alleen geen stemrecht 

op de voorstellen. Dit geldt natuurlijk ook voor Statenleden.  

De voorstellen die door de Voedselraad worden aangenomen vormen samen het 

eerste Brabantse Voedselbesluit. De provincie zal vervolgens, samen met 

maatschappelijke partners, bekijken of en zo ja aan welke voorstellen we kunnen en 

willen bijdragen.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

M.J.G. Spierings 

 

 

http://www.voedsel1000.nl/
https://youtu.be/uEQqP4LVnAs
http://www.voedsel1000.nl/

